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Styrelseprotokoll Svanskogens Golf, 2024-05-19            
 
Plats: Klubblokalen. 
 
Närvarande: Annika Locander, Jan Willner, Ulf Bäcker, Sven-Rune Wiker, Bengt Sjödahl, Karin Berg, 
 
§ 1 Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2 Dagordning föredrogs och godkändes. 
 
§ 3 Föregående protokoll föredrogs och godkändes. 

• Naturstigen frågan ligger nu på skolan som ska komma ut och se vad som kan 
göras 

• Sand kommer att beställas från Snabb-Grus i Grängesberg vid behov. 
Tips från KSAB, som var på besök, var inte mer grus utan att borsta och välta 
greenerna samt jobba mer på området strax före greenerna för en bättre 
upplevelse. 

• Stora green klipparen kommer att gås igenom för att vi skall kunna sälja den. 
Ulf ansvarig för det. 

• 9st Tee-skyltar är levererade 9 till kommer så snart som möjligt. 
Arbetsgrupperna kommer att jobba med att byta ut dom. 

• Stubbfräs är levererad. Det kommer att hållas en liten kurs i hanteringen av 
den. 

• Det kommer att bli en bänk på dom gamla stubbarna vid övnings green. 

• Åtelkameror kommer att undersökas för eventuellt inköp. Conny ser efter till 
nästa möte. 

• Miljöprövning av Ludvika kommun kommer att genomföras. Ulf fick i uppdrag 
av styrelsen att prata med dom så att dom kommer när vi är där och kan visa 
vad som är vad. 

• Det blev en miss vid föreningsdagen i Grängesberg så klubben var inte där. 

• Sista kursen är på gång men bara två anmälda. Karin sätter in en blänkare på 
Facebook. 

• Det är inga anmälda till Barn o Ungdomsdagen men klubben kommer att ha 
personal på plats den 1/6. (Det var inget krav att anmäla sig) 

• Batteriet till Hjärtstartaren är utbytt. 

• Underlag för Svanskogen Open är på gång och kommer att sammanställas 
tillsammans med Larseric Selemo som är ansvarig. 

 
§ 4 Ekonomi 
 Annica meddelade att vi hade 171 betalande medlemmar vid dags dato. 
 Ekonomin ser god ut och vi ligger bra till mot budget. 
 I stort sett alla sponsorer har betalt så vi ligger bra till mot budget. 
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§ 5 Rapporter  
 Damgolfen önskar en egen nyckel till Klubbstugan. Ulf lämnar ut en till dom.  
  
 
§6 Arbetsmiljö 

Följande redovisning om arbetsmiljön 

 Yttermiljö: 

Incidenter/Tillbud 0st 

Olyckor 0st 
 

Arbetsmiljö: 

Incidenter/Tillbud 2st incidenter vid maskinkörning 

Olyckor 1st mindre skärsår vid reparation av gräsklippare 
1st slant vid användande av verktyg, skrapsår  
       på knoge 

 1st klämskada vid reparation, Fot i kläm vid  
        flyttning av maskin 

 
§ 7 Inkomna skrivelser  

Kommunen har accepterat vårt bygg avslutsbrev på bygget av kansliet. 
   

§8 Övriga frågor 

• Spendrup har nya rutiner för sponsring. Karin tar kontakt med dom och 
anmäler vårt intresse. 

• Har fortfarande inte fått något besked om utbyte med Stjärnfors gällande Halv 
greenfee för respektive medlemmar. Ulf tar kontakt med Ordförande på 
Stjärnfors 

• Vi skall införskaffa fler infotavlor till klubben då det är brist på plats. 

• Styrelsen har beslutat att införa en tillfällig lokal regel vad gäller boll som 
ligger mot nya foregreen. Det är på en del ställen en kant som gör att bollen 
hoppar rakt upp vid försök att spela bollen. Man får i detta fall flytta bollen ett 
scorekort storlek från kanten dock ej närmare hål. 

• Styrelsen beslöt att se över skyddsnäten mellan hålen. Det gäller speciellt 
mellan utslag Tee 1 och 9ans green samt mellan 5ans Tee och 8ans tee. 
Med ett bra nät mellan 1ans Tee och 9ans green behöver vi inte vänta på att 
spela ut. 
Sven-Rune och Jan ansvarar för detta 

• Par-golfen kommer att spelas den 17/8. Ansvarig meddelas senare. 

• Tanken att ha diskgolf har lagts ner då det är för stora avstånd. 

• Uppföljning av greenfee biljetter till våra sponsorer kommer att gås igenom. 
Agneta ansvarig för detta. Även att beställa fler. 

• Bokning av banan måste följas upp bättre så att hemsidan blir up to date. Ulf 
meddelas Bengt när det är nya bokningar. 

• Styrelsen tog även beslut att börja projektera på 3 nya hål enligt tidigare plan 
bortanför 7ans tee/fairway.  
Detta är en plan som sträcker sig på lång sikt ca 3-4år.  
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§ 9 Nästa möte 
 Nästa möte är den 16 Juni 2024, kl. 14.00. 

Plats: Svanskogens klubblokal 
 
§ 10 Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 
 
       

Bengt Sjödahl   Ulf Bäcker 

 Sekreterare   Ordförande 


